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1. Vaststellen van de Reactienota Beleidskader initiatieven grootschalige 
opwekking wind- en zonne-energie;

2. Vaststellen van het Beleidskader grootschalige opwekking wind- en 
zonne-energie;

3. Intrekken van de notitie Beleidsstandpunt Duurzame Energie 2012.
Historie De raad heeft op 12 mei 2020 een breed gedragen amendement aangenomen 

over de lokale inbreng van de gemeente Duiven voor de concept-Regionale 
Energie Strategie (RES). 

De raad heeft op 1 juni 2021 de definitieve RES 1.0 unaniem vastgesteld

Daarna is er een Ruimtelijke studie gemaakt naar de locatiemogelijkheden in 
het zoekgebied voor wind- en zonne-energie, uitgevoerd door SAB/Pondera. 
De uitkomsten van dit onderzoek hebben geleid tot het beleidskader dat nu 
voorligt. 

Op 12 mei 2021 heeft het (ontwerp) beleidskader ter inzage gelegen voor 
inwoners en andere belanghebbenden. Daar zijn zienswijzen op ingediend door 
inwoners en belanghebbenden welke zijn samengevat in de ‘reactienota’ 
(Hoofdstuk 3 en 4). 

Er zijn op 10 en 16 juni ook twee informatiebijeenkomsten geweest over dit 
onderwerp. Het verslag daarvan treft u in Hoofdstuk 2 van de reactienota.

Opbrengst 11 
januari

Als inwoners/belanghebbenden zijn aanwezig:
Judith Jehee                    Projectmanager IXZON (zonne-energie projecten)
Arjan Kriesels Loonbedrijf Kriesels
Paul van Kuilenburg Energie de Liemers 
Wout Oosterhof Energie de Liemers
Fred van der Heijden
Baukje Boschker Milieuvrienden Duiven

Vooraf zijn een aantal technische vragen gesteld. Tijdens de ronde tafel wordt 
eerst antwoord gegeven op de informatieve en/of politieke vragen die door 
partijen vooraf zijn ingediend.

Judith Jehee geeft aan een technische onderbouwing door te sturen waarom 
de Omgevingsvergunning voor

Wethouder Tiedink zegt toe om contact te zoeken d.m.v. persoonlijk gesprek 
met inwoners aan de Kievitstraat die geen toegang hebben tot digitale 
middelen.  

Wethouder Tiedink zegt toe om de aanvullende vraag van PvdA op het 
antwoord van vraag 10 schriftelijk te beantwoorden (Europese richtlijnen en 
het MER). 
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Politieke Avond 8 Februari Debattafel
Voorzitter Griffie Zaal Domein Duur
H. Hieltjes E.N. Bosscha Raadzaal Omgeving 60 Minuten
Behandeladvies Tijdens de debattafel kunnen partijen een standpunt innemen over het voorstel 

en de discussie met elkaar aangaan. Kunnen de partijen zich vinden in de 
voorgestelde beleidskaders? 
Ook kunnen fracties al moties en amendementen aankondigen in hun betoog 
en medestanders zoeken voor hun voorstellen.

Na de debattafel  zal de voorzitter vragen of een fractie een amendement of 
motie bij dit onderwerp wil indienen in de raad, dan wordt het voorstel als 
bespreekstuk geagendeerd. Of dat het voorstel als hamerstuk (eventueel met 
een stemverklaring) geagendeerd kan worden in de raadsvergadering.

Spreekrecht 
publiek 

De debattafel is voorbehouden aan de politieke partijen.  

Opbrengst van de 
tafel 8 februari 
2022
Raadsvergadering 15 februari 2022

Wethouder Tiedink zegt toe de kaarten van de RES 1.0 actief te delen met de 
raad zodat ze inzicht hebben in de regionale plannen voor zon en wind energie.

Termijn Besluitvorming op 15 februari is zeer gewenst want hoe korter de termijn 
tussen de uiterste aanvraagdatum van de subsidie en het vaststellen van de 
kaders, hoe groter de kans dat de gemeente 50% lokaal eigendom kan 
realiseren en we lokaal financieel kunnen profiteren van de projecten voor 
lange termijn (ca 25 jaar).

Verdere uitloop zou de toch al erg korte termijn om voor SDE subsidie in 
aanmerking te komen in 2022 nog meer onder druk zetten.


